

C O R R I G E N D U M

Article 4.6.3.1, page 42, remplacer le deuxième alinéa par:

La figure 14 illustre l'exemple de séquences simultanées. Une évolution de l'étape 11 ne pourra s'effectuer vers les étapes 12, 14, etc., que si l'étape 11 est active et si la condition de transition "b" associée à la transition commune est vraie ($b = 1$).

Clause 4.6.3.1, page 43, replace the second paragraph by:

Figure 14 presents an example of simultaneous sequences. An evolution will take place from step 11 to steps 12, 14, etc., only if step 11 is in the active state and if the transition condition "b" associated with the common transition is true ($b = 1$).

Article 4.6.3.2, page 44, remplacer le deuxième alinéa par:

La figure 15 illustre l'exemple de convergence de séquences simultanées. Une évolution des étapes 13, 15, etc., ne pourra s'effectuer vers l'étape 16 que si les étapes immédiatement au-dessus de la double ligne sont actives et si la condition de transition "d" associée à la transition commune est vraie ($d = 1$).

Clause 4.6.3.2, page 45, replace the second paragraph by:

Figure 15 presents an example of a convergence of simultaneous sequences. An evolution will take place from steps 13, 15, etc., to step 16, only if the steps immediately above the double line are all in the active state and if the transition condition "d" associated with the common transition is true ($d = 1$).

Remplacer le diagramme de la figure 18, page 60, par le suivant:

Replace the sequence chart of the Figure 18, page 61, by the following:

